
WŁADA GMINY
R:::TXÓW Protokół Nr IX/2015

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 18 września 2015 r.

Seqę otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -- Helena Artymowicz słowami
'Otwiemm Sega Rady Gminy Mietków", przywitała wszystkich zebranych oraz'Z-cę Komendanta
Policji Roberta Batora i przedstawicieli Kopalni "Byczeń" na podstawie listy obecności stwierdziła
quorum i przedstawiła porządek obrad:

Otwarcie Sagi.
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.

Społecznej ,,Dom nad Zalewem" w Borzygniewie odrębnego obwodu głosowania w celu
przeprowadzenia wyborów do Sąmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej
Polskiej, zarządzonych na dzień 25 paździemika 2015 r. ' ' ' '
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komigi RewizŃnel do rozpatrzenia skargi - na
bezczynność dyrektora Gimnazjum w Mietkowie i skargi na działania związane z łamaniem
zapisów ustawy o systemie oświaty, karty nauczyciela i rozporządzeń ministra do w.w. aktów
oraz zawiadomienia skarżącej o przesunięciu terminu rozpatrzenia skarg
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w
Mietkowie.

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
zagospodarowania przestrzennego ,,Stróża Północ" w gminie Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
-działka nr 37/4 obręb Chwałów. stanowiącej własność Gminy Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 111/12/2010 Rady Gminy Mietków z dnia z
dnia 29 grudnia 201 0 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet radnym
Wnioski i interpelacje radnych.
Sprawy różne.
Zamknięcie segi.
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Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -- Helena Artymowicz, w związku ze zdjęciem z porządku
obrad punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy
Mietków" oraz wprowadzenie punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 111/12/2010
Rady Gminy Mietków z dnia z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet
radnym", zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie

Na wstępie Przewodnicząca udzieliła głosu pracownikowi Gminnego Ośrodka Kultury w
Mietkowie-- Annie Gómiak, która zaprosiła wszystkich na ll edycję obchodów święta grzyba i
ziemniaka w Stróży oraz poinfomlowała, że Wjazd na grzyby będzie w sobotę, zapisy do czwartku
do godz. 14.00. Poprosiła, żeby zapisywać grupy 5-cio osobowe, które zaprezentują się w niedzielę w
świetlicy widskiej w Straży, gdzie odbędzie się konkurs na potrawy z grzybów i z ziemniaków oraz
inne konkursy. Następnie przekazała zaproszenia na tą imprezę.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni zapoznali się z protokołem z poprzedniej sesji Rady
Gminy . Następnie poddała pod głosowanie przŃęcie protokołu.
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Głosowało 1 5 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie

2

W związku z tym, że na sesji obecni są przedstawiciele Kopalni ,,Byczeń" w Stróży, którzy złożyli
wniosek o ujęcie w porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Stróża Północ" w gminie Mietków.
Przewodnicząca RG zwróciła się do radnych o wyrażenie zgody na zmianę kolejności punktów
porządku obrad, tzn. omówić obecnie pkt. 7. Radni wyrazili zgodę.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego ,,Stróża Północ" w gminie Mietków.
Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wesołowska -- insp. ds. budownictwa.

Ireneusz Machynia - właściciel Kopalni -- poinfomlował, że złożyli wniosek o uchwalenie
uchwały w spr. miejscowego planu zagospodarowania, ponieważ ńimia chce się rozMjać, a
złoże się już kończy -- zostało na ok. 3 lata eksploatacji. Są to ostatnie takie tereny, sięgając aż
po Kąty Wr., są też duże utmdnienia takie jak natura 2000, park krajobrazowy itp. Jest
udokumentowane w 1958 r. małe złoże i za radą geologa zrobione będą badania w innych
miej snach.

Henryk Pięciorak -- przedstawiciel kopalni -- powiedział, że złożony został projekt robót
geologicznych i czekają na decyzję z Urzędu Marszałkowskiego.
1. Machynia stwierdził, że rozpoczęli cały ten proces już teraz, aby nie było przerwy, ponieważ
chodzi o wyłączenie 111 klasy gruntów, będzie to trwało ok. 2 lat.
Jerzy Kuriata -- radny - zapytał o drogi --jedna, która prowadzi na majątek i druga powiatowa.
1. Machynia - odpowiedział, że wszystkie elementy zostają w stanie takimjakim są . Nie będą
korzystać z dróg do Stróży, do Kątów Wr. itp. Będą wykorzystane taśmociągi, będzie sama
eksploatacja
H. Pięciorak -- stwierdził, że wszystkie drogi dojazdowe zostaną, będą eksploatować pola
bezkolizyjnie.
J. Kuriata -- zapytał jak będzie wyglądało przenoszenie urobku do tego, który istnieje przez
drogę -- górą czy dołem, aby w razie powodzi woda ominęła miejscowość Stróże.
1. Machynia -- odpowiedział, że wykonane zostały badania i mogą się zbliżyć do rzeki do 20 m
i odbudować filar do 50 m. Chcą połączyć wszystko w formie jam, aby w razie większej ilości
wody wpuścić ją do zbiomika. Muszą być wykonywane takie operaty i urządzenia
hydrologiczne typu jaz. Drogę na majątek trzeba będzie przekopać. Zostanie zrobiony projekt
betonowego przepustu, aby przepłynęła pogłębiarka i zostanie on uzgodniony z Wójtem. Jeżeli
gmina zechce coś wymusić, to w miarę możliwości będą to wykonywać. Stwierdził, że jeżeli
jest pozytywna atmosfera, to współpraca dobrze się układa.
Przewodnicząca -- powiedziała, że chodzi o to, aby były obopólne korzyści.
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Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie
Następnie podziękowała przedstawicielom Kopalni.

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Regina Ozga -- Skarbnik Gminy.
Wyjaśniła, że do projektu, który radni otrzymali, wprowadzone zostały zmiany -- tzn.
wprowadzony został załącznik nr 4, ponieważ wyszła kwestia sporządzenia do Izby Pamięci w
Borzygniewie makiety gminy Mietków przed wybudowaniem zbiomika wodnego. Jest to
bardzo ciekawa inicjatywa GOK, szczególnie dla młodych osób i spojrzenie wstecz dla tych,
którzy to pamiętają -- zabraknie 1000 zł.. Dodała, że wpłynęła kwota 170 tys. zł. z rozliczenia
budowy chodnika w Domanicach i nie było to wprowadzone do budżetu, a nie majeszcze
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rozliczenia rekultywacji składowiska odpadów komunalnych w Stróży, będzie to rozliczone w
przyszłym roku, dlatego proponuje zastąpić dochody zrealizowane z tyt. rozliczenia chodnika
w Domanicach dochodami, które mieliśmy otrzymać z rekultywacli składowiska.
Poinfomiowała także, że otrzymała sygnały z miąscowości Borzygniew i Piława iż z
dochodów otrzymanych z wynajmu świetlik wykonane zostaną drobne roboty remontowe na
tych świetlicach.

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie utworzenia na obszarze gminy Mietków w Domu Pomocy Społecznej ,,Dom nad
Zalewem" w Borzygniewie odrębnego obwodu głosowania w celu przeprowadzenia wyborów do
Sąmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25
października 2015 r.

- Pr(sekt uchwały przedstawiła Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy.
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Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie przekazania Komigi Rewizyjnej do rozpatrzenia skargi - na bezczynność
dyrektora Gimnazjum w Mietkowie i skargi na działania związane z łamaniem zapisów ustawy o
systemie oświaty, karty nauczyciela i rozporządzeń ministra do w.w. aktów oraz zawiadomienia
skarżącej o przesunięciu temiinu rozpatrzenia skarg.

- Projekt uchwały przedstawiła Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy.

Ad 5

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Mietkowie.
- Sekretarz Wjaśnił, że ośrodek zdrowia w Mietkowie działa w formie Publicznego Ośrodka
Zdrowia i ustawa nakazuje powołanie Rady Społeczną GOZ, w skład której wchodzą
przedstawiciel Gminy, przedstawiciel Wojewody i trzech przedstawicieli Rady Gminy. Na
wspólnym posiedzeniu komigi, Rada Gminy wyznaczyła swoich przedstawicieli i ustaliła
pierwsze posiedzenie Rady Społecznej GOZ.
Następnie przedstawił projekt uchwały.
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Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej - działka nr 37/4 obręb
Chwałów:, stanowiącej własność Gminy Mietków.

- Wójt Wjaśnił, że jest to pozostałość po byłej drodze polnej, która straciła swoje znaczenie w
związku z wybudowaniem tzw. betonówki -- obecnie asfalt. Stwierdził, że takich odcinków dróg
jestjeszcze sporo i na wniosek właścicieli będzie to porządkowane.
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Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie



Uchwała w sprawie.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy
dzierżawynaokresdłuższyniż31ata. ' ' ' ' '
- Wójt Wjaśnił, że w Borzygniewie przy ul. Słoneczną na przedłużeniu działki Pana
Tyczkowskiego jest kawałek naszego terenu, który P. Tyczkowski chce zagospodarowywać -- kosić
trawę itp.
Następnie przedstawił projekt uchwały
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Głosowało 1 5 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr 111/12/2010 Rady Gminy Mietków z dnia z dnia 29 grudnia
201 0 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet radnym.
- Projekt uchwały przedstawiła Regina Ozga -- Skarbnik Gminy wyjaśniając, że rozporządzenie
określa maksymalną stawkę diety w gminach do 1 5 tys. mieszkańców tj. 1324,85 zł. Stwierdziła, że w
naszym przypadku było przekroczenie tej kwoty. Jest to dostosowanie do obowiązujących przepisów.

Przewodnicząca dodała, że jest to zmniejszenie diety przewodniczącego, dla pozostałych
radnych zostają bez zmian.
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Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Wnioski i interpelacje radnych.
Ryszard Musiałek -- radny -- powiedział, że były przeprowadzone rozmowy z Panem 1. Słomą i

z Panem Filipiukiem na temat łatania dziur na drodze w Chwałowie , gdzie od 5 ]at nic nie było
robione. Do dzisiaj dziury nie zostały połatane.

Wójt odpowiedział, że łatamy drogi gminne, w sprawie dróg powiatowych będziemy
rozmawiac

- Jan Bajserowicz -- zgłosił, że na drodze powiatowej wyłamane są dwa znaki drogowe przy
skrzyżowaniu Wawrzeńczyce-Stróża i przed stacją kolejową.

Wójt odpowiedział, że Pan J. Franczyk zawiadomił Rejon Dróg.
Janusz Albert -- radny - zwrócił się o wykoszenie poboczy.

- Wójt odpowiedział, że planowane jest koszenie poboczy -- obwodnica Maniów Mały i górka,
Maniów Wielki w dół, i Proszkowice-Milin. Kierownik ZGK musi się uporać z dowożeniem wody ,
nie było fizycznie czasu na to, będziemy to nadrabiać

Elżbieta Modrzejewska -- radna -- zwróciła się do Wolta - ponieważ Rada Gminy chce mieć
swojego przedstawiciela w Komigi Uzależnień, a Pan Pietruszka został przeszkolony,
poprosiła o dokonanie zmian w komisji.
Wójt obiecał, że zostaną dokonane zmiany.
Anna Bramka -- radna wróciła do tematu pojemników na odzież używaną.
Wójt - odpowiedział, że to jest Wjątkowy oportunizm flmiy, która ustawiła te pojemniki.
Pisma, telefony pozostają bez efektu, mimo deklaracji z ich strony, że zabiorą pojemniki.
Pracownica Urzędu została zobowiązana do umieszczenia na pojemnikach informacji, że
pojemnik nie jest obsługiwany, i nie należy wrzucać do niego odzieży. Poinformował, że będą
ustawione pojemniki innej firmy obok tych nieczynnych lub w innych miejscach. O ustawienie
pojemników zwróciło się również PCK, na co wyraziliśmy zgodę. Nadmienić, że ubrania
można również wrzucać do pojemników na plastiki.
A. Pietmszka -- Z-ca Przewodn. - zwrócił się o ustawienie pojemnika przy przystanku, a także
o zabranie nadmiaru rzeczy przy tym nieczynnym poUemniku.
Wójt odpowiedział, że pracownicy interwencyjni uprzątną te rzeczy.

Ad ll



Ryszard Łącz -- zwrócił się do Komendanta Policji -- stwierdził, że 3 miesiące temu urząd
gminy zgłosił dewastację przystanku w Maniowie Wielkim oraz on osobiście zgłosił. Zapytał
kiedy będą wyniki.
Komendant odpowiedział, że trwają czynności ustalenia sprawców, dochodzenie może trwać
do roku czasu. Po zakończeniu dochodzenia Gmina zostanie poinformowana o sposobie
zakończenia. Zaznaczył, że nie może mówić o szczegółach.
R. Łącz - stwierdził, że sprawca musi ponieść koszty naprawy przystanku, tak nie może być.
Uważa, że jeżeli sprawca zostanie ukarany, to będzie przestroga dla innych.
Elżbieta Modrzejewska radna -- zwróciła się o częstsze kontrole prędkości ciężarówek
jeżdżących przez wieś Maniów w dni powszednie, nie w niedzielę kiedy ciężarówki nie
jeżdżą. Kierowcy nie zwracdą uwagi na znaki ograniczenia prędkości, jeżdżą bardzo szybko,
przez co pękają budynki.
Komendant -- stwierdził, że nie może postawić radiowozu na cały dzień. Zapytał w jakiej
porze dnia najlepiej przeprowadzić kontrole.
E. Modrzejewska -- odpowiedziała, że w godzinach popołudniowych i nocnych.
Janusz Albert - radny -- zaproponował ustawienie makiet.
R. Łącz - popiera E. Modrząewską w sprawie prędkości jazdy ciężarówek i zwrócił się też z
prośba do komendanta o kontrole ładowności ciężarówek -- na drodze Maniów Wielki
Wojnarowice. Jest tam ograniczenie ładowności, kierowcy nie zwracają uwagi na te znaki.
Przewodnicząca -- stwierdziła, że wszędzie tak jeżdżą.
Komendant zobowiązał się, że będzie częściej kierował radiowozy w miarę możliwości.

5

Sprawy różne
Przewodnicząca złożyła podziękowania wszystkim za organizację dożynek Gminnych -
radnym, sołtysom, radom sołeckim, Wójtowi, Gminnemu Ośrodkowi Kultury i wszystkim,
którzy byli zaangażowani w przygotowanie i organizację. Dzięki wam dożynki miały taki
piękny przebieg, mieszkańcy są bardzo zadowoleni. Szczególne podziękowania złożyła Panu
Andrzejowi Pietmszce, który dużo wcześniej przed dożynkami angażuje się w przygotowanie
imprezy i potem jej prowadzenie, to kosztuje go dużo zdrowia i emocji. Waszą zasługą i ludzi,
którzy tak wiele pracy włożyli w przygotowanie stoisk, turnieju, jest to, że mieszkańcy mieli
radość z tego święta. Jeszcze raz wielkie podziękowania.
Wójt - dołączył się do podziękowań, stwierdzając, że to było nasze wspólne święto.
Następnie poinformował, że przystępujemy do zmiany organizacji Gminnego Ośrodka
Zdrowia i stara się jak najszerzej o tym mówić. Celem tel reorganizacji jest co najmniej
poszerzenie ilości usług, a przyczyną jest to, że dr. Pater w grudniu przejdzie na rentę i nie
będzie osoby, która ma uprawnienia do przŃmowania deklaracji.. Robimy rozeznanie w
terenie i chcemy waść w większą konstrukcję, która będzie miała za zadanie ochronę zdrowia.
Aby wejść w tę konstrukcje musimy podjąć likwidację Gminnego Ośrodka Zdrowia i dokonać
wyboru firmy, która nie tylko zabezpieczy podstawową opiekę zdrowotną ale rozszerzy tą
opiekę o lekarzy specjalistów. Chcemy aby finansowy wymiar wynajęcia GOZ nie był ważącą

Robimy wywiad, gdzie to już fimkcjonuje iz tymi przychodniami nawiązujemy kontakt. Od
nowego roku chcemy ftmkcjonować w nowej strukturze ochrony zdrowia. Dlatego dzisiaj
powołujemy Radę Społeczną Gminnego Ośrodka Zdrowia, aby większa ilość osób mogła
uczestniczyć w tym procesie.
Janusz Albert -- poruszył sprawę zabezpieczenia światła na boisku w Mietkowie na okres
jesienny. Stwierdził, że chłopaki jeżdżą na orliki do Szczepanowa, do Kątów Wrocławskich.
Zaznaczył, że to też jest związane ze zdrowiem i zaproponował, aby z funduszy sołeckich
przeznaczyć po 500 zł.
Wójt - odpowiedział, że faktycznie Domanice jeżdżą do Marcinowic i obecnie do
Imbramowic. Chcemy pozyskać środki na budowę boiska wielofunkcyjnego.
J. Albert stwierdził, że budowa boiska związanajest z z czasem iz kosztami, a tu chodzi o
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kilka lampek ledowych od trybun, jest okres kiedy szybko robi się ciemno.
1. Słoma -- Sekretarz powiedział, że trwają prace nad budową boiska typu orlik o wymiarach
boiska do piłki ręcznej. Stwierdził, że jest bardzo duża szansa otrzymania środków z LGD
każda gmina dostanie na obiekt sportowo-rekreacyjny ok. 300 tys. zł. - tj. najwcześniej na2017rok.zdontnansowaniem85%. ' " ' '
Wójt stwierdził, że istotna jest lokalizacja - ustalono teren szkolny.
1. Słoma - powiedział, że rozważane były 3 lokalizacje -- teren koło urzędu gminy, obecne
boisko w Mietkowie i boisko szkolne. Zdecydowano, że szkolne' będzie najlepiej
wykorzystane do południa dzieci i młodzież szkolna i po południu, poza tym byłoby pod
nadzorem. Srodki z LGD są w miarę pewne i doHlnansowanie 85%,'a z Urzędu
Marszałkowskiego jest dofinansowanie tylko 30%. '
Wójt powiedział, że pomyśli o tych halogenach na boisku.
Jolanta Borecka -- sołtys wsi Mietków powiedziała, że zebranie wiejskie w sprawie funduszu
sołeckiego się odbyło -- w tym roku zamontowany zostałjeden element siłowni na powietrzu
i planowane było dokładanie co roku po jednym elemencie, ale w związku z budową boiska
wieloftmkcŃnego zrezygnowaliśmy. Możemy do tego wrócić, ale chcielibyśmy wiedzieć czy
boisko i siłownia mają być razem i stwierdziła, że jeżeli będzie w szkole, to będzie trudniej
dostępne.
Sekretarz - siłownia ma być tu -- koło Urzędu.
Polański Kazimierz -- radny poruszył sprawę pojemników na odzież używaną, dodając, że
Pan Pietruszka zarzucił mu, że on powinien to sprzątać. Stwierdził, że jest Himla która
wyznacza dzień zbiórki odzieży, wystawia się w tym dniu worki i oni zbierają. Powiedział, że
kto wyraził zgodę na postawienie tych pojemników, to niech sprząta.
Następnie zapytał dlaczego zmienia się członka komigi przeciwalkoholowej - zamiast Pana
Józefa Zygadło wybiera się Pana Andrzeja Pietmszkę, czy coś się zarzuca Panu Józkowi?.
Nadmienić, że kiedyś przewodniczącym był Pan Kampa, a nie był radnym. Stwierdził, że
wychodzi na to, że jeżeli ktoś jest przy korycie, to wchodzi, a reszta to pachołki. Kiedyś RG
głosowała w tej sprawie.
Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy chce mieć wpływ na pewne sprawy i swojego
przedstawiciela w komigi, zmiana składu komigi jest w kompetencji Wójta i RG nie musi
głosować.

Wójt - wrócił do tematu reorganizacji ośrodka zdrowia i zwrócił się do radnych i sołtysów o
akceptację, która będzie źródłem początku tel reorganizacji. Jeżeli nie będzie głosów
sprzeciwu, to uznam, że przedstawiony kiemnek działań jest prawidłovW.
Przewodnicząca -- powiedziała, że opinia Komigi Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki
Zdrowotnej jest pozytywna, co do działań podjętych przez Wójta i uważa, że skoro radni nie
zabrali głosu, to są za.
J. Borecka zwróciła się do radnego K. Polańskiego, że nie chodzi o wzajemne obrażanie się. W
Mietkowie jest dwóch radnych z ul. Chłopskiej i Ogrodowej, odbyło się zebranie funduszowe,
na którym radnego nie było, a mieszkańcy chcą też coś zgłosić radnemu np. chodnik na ul.
Ogrodowel -- Pan Czapnik tam wjeżdża na pole i pozałamywały się krawężniki, jest to
zgłaszane. Uważa, że należy słuchać mieszkańców, a nie traktować tak -- kto na kogo
głosował.
Wójt poruszył sprawę budynku po Urzędzie Gminy infomlując, że zmiana przeznaczenia
tego budynku, to zbyt duży koszt. Pomieszczenia będą wynajmowane organizacjom,
stowarzyszeniom na ich potrzeby statutowe. Chciałby, aby skontaktowali się z nim panowie,
którzy chcą zorganizować tam siłownię.
J. Borecka stwierdziła, że z funduszu sołeckiego przeznaczyli pewna kwotę na pomalowanie
pomieszczeń na siłownię i na boisko, które będą służyły nie tylko dla mieszkańców Mietkowa,
będzie to obiekt otwarty. Dlatego uważa, że powinno to być zrobione z wszystkich funduszy
sołeckich. Dodała, że liczy na pomoc radnych i Wójta.
Wójt -- powiedział, że ustali z przedstawicielami stowarzyszenia i wspólnymi siłami przystąpią
do przystosowania pomieszczenia na siłownię.
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Co do oświetlenia boiska, ustali z Panem Franczykiem, ponieważ musi to być zrobione
bezpiecznie.
Marzena Kałamarz -- sołtys wsi Wawrzeńczyce -- zapytała, do kogo można się zwrócić o
uruchomienie busa na trasie Mietków-Wawrzeńczyce- Stróża- Nowa Wieś- Kąty Wrocławskie,
ponieważ dużo ludzi dojeżdża do pracy i dużo młodzieży do szkół. Ze Stróży, z Wawrzeńczyc
jest daleko do stacji PKP i pociągi nie zawsze pasują, a busy z Mietkowajeżdżą przez Milin.'Z
Kątów do Wrocławiajest dużo busów, a od nas są problemy z dojazdem.
Sekretarz -- odpowiedział, że obecnie obsługuje nas prywatny przewoźnik -- Anita i najlepiej
się zwrócić do niego.
J. Kuriata -- stwierdził, że w Stróży jest bardzo dużo młodzieży i temat był już wcześniej
podeJmowany, ale argumentem odmowy była za wąska droga ze Stróży' do" Nowej Wsi.
Obecnie droga, wprawdzie nie do końca jest zrobiona, ale pobocza są zrobione, więc można
wrócić do tematu.
Wójt powiedział, że będzie rozmawiał w tel sprawie.
Przewodnicząca zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.
Nie zgłoszono żadnych pytań.

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sega Rady Gminy Mietków"
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Genowefa Chabzda

P FZI
R

wodplcząca
dy (gminy

1 -{ e ! e Owicz


